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Zápis z 4. jednání Komise RHMP pro odstraňování  následků 
povodně 2013 dne 14. 6. 2013  

 
 
 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 

 
 

 
  
  

Program jednání: 
 

1. Úvodní slovo předsedy komise 
2. Kontrola plnění úkolů  
3. Aktuální situace na území hl. m. Prahy  
4. Různé 

 
 
 
 
1. Úvodní slovo předsedy komise 
 
Předseda Komise Rady hl. m. Prahy pro odstraňování následků povodně 2013 (dále jen 
„komise“) Jiří Vávra se ujal vedení 4. jednání komise a přivítal přítomné hosty. 
 
 
2. Kontrola plnění úkolů 
+  
3. Aktuální situace na území hl. m. Prahy 
 
Dopravní situace 
• TSK – Ing. L. Pivec – doporučil odstranit zábrany ze Strakonické ulice, od rána dne     

15. 6. 2013 by měly být k dispozici oba jízdní pruhy. Členové komise s navrženým 
postupem vyjádřili souhlasné stanovisko.  

 
Císařský ostrov 
• Jiří Vávra informoval o aktuálním stavu sanačních prací na Císařském ostrově. Dle  

požadavku z povodí Vltavy  by bylo vhodné navýšit hráze o 1 metr, dosypat je pískem.  
• J. Rak, BBA – uvedl, že aktuálně bude probíhat oprava komunikace směrem k ÚČOV, 

do zítřejšího večera bude komunikace zcela průjezdná.  
• Jiří Vávra – s ředitelem organizace Lesy hl. m. Prahy Ing. Kroutilem je dohodnuto 

zapůjčení tzv. chodícího bagru, který mj. z důvodu bezpečnosti zlikviduje torza 
komunikace vedoucí souběžně s plavebním kanálem, aby nedošlo k žádným zraněním.  

• Ing. D. Frantík doplnil, že není třeba zajišťovat objednávku přes ředitele MHMP Ing. M. 
Trnku, neboť město má s Lesy hl. m. Prahy uzavřenou smlouvu.  

 
Režim jednání komise v příštích dnech 
• Předseda Jiří Vávra po dohodě se členy komise doporučil přesunout plánované 

víkendové jednání komise na pondělí dne 17. 6. 2013 od 17:00 hod do zasedací 
místnosti Nová Rada a po ukončení sanačních prací bude režim pravidelných zasedání 
upraven na každý druhý den a posléze na pravidelná jednání s týdenním opakováním. 
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Pondělní schůzi povede ředitel MHMP Ing. M. Trnka, neboť souběžně s komisí bude 
probíhat jednání Klubu TOP 09. 

 
Závady na protipovodňových zábranách – kanalizační uzávěry 
• Ing. P. Richter – Chuchle, Zbraslav, Lochkov – závady budou řešeny v pracovní skupině. 
• Jiří Vávra uložil úkol Ing. Trnkovi zajistit informaci, jak byly zábrany projektovány, 

když neudržely ani 50 letou vodu. Lze provést reklamaci vybavení? 
 
Uhynulé ryby 
• Ing. K. Čelikovská – během dne byl zajištěn kontejner na uhynulé ryby, do úterka a dále 

bylo jednáno se starosty městských částí ohledně další likvidace komářích larev. 
 
Odvoz odpadu z mezideponií 
• Ing. M. Trnka jednal se starosty MČ Radotín a Zbraslav ve věci likvidace odpadu. Se 

starostou městské části Radotín je likvidace odpadu dohodnuta, starostovi MČ Zbraslav 
bylo doporučeno využít pro odvoz odpadu přistavený kontejner a uzavřít skládku. Je 
domluveno, že nashromážděný odpad bude odvezen ve stanoveném termínu, pokud 
nebude dodrženo a odpad bude na mezideponie nadále navážen, za vícenáklady  
zodpovídá městská část. 

• Ing. D. Frantík uvedl, že městská část nesmí nikoho na vyhrazený pozemek pustit, 
odpad by měl být odvezen do soboty do 12:00 hod a s odvozem je možné začít, jakmile 
do lokality budou moci najet velkoobjemové vozy na odpad. Příjezdová komunikace je 
k dispozici. Odpad bude odvážen na skládku Radlík. 

• Ing. E. Šuster uvedl, že likvidace odpadu je věcí městské části, tudíž nemůže být na tuto 
akci vyhrazen policista. 

• Předseda komise Jiří Vávra uložil úkol Ing. M. Trnkovi pověřit a upozornit starostu 
městské části na termín, do kdy bude odpad odvezen, a zajistit po odvozu odpadu 
písemný zápis, ať je informace potvrzená. 

Termín: ihned 
 
Kanalizace 
• Ing. Z. Javornická sdělila, že rozpis nákladů spojených s průzkumem kanalizace bude 

k dispozici nejpozději v pondělí dne 17. 6. 2013. 
 
Stromovka + parky 
• Předseda komise Jiří Vávra doporučil z důvodu podmáčení ponechat část Stromovky 

prozatím uzavřenou a neotevírat rizikové parky bez souhlasu a doporučení městských 
částí. 

• Ing. D. Frantík + JUDr. P. Hájek – zmínili požadavky městských částí na zpřístupnění 
některých parků či jejich částí.  

• Členové komise se dohodli na vydání sobotního rozhodnutí primátora o zpřístupnění 
některých parků na základě požadavků městských částí. Aktualizace bude zaslána na 
operační středisko HMP a to jej vyvěsí na úřední desku a zajistí distribuci starostům 
městských částí.  

 
Dopravní situace 
• Ing. L. Pivec – informoval o aktuálních dopravních opatřeních na klíčových pozemních 

komunikacích, včetně zúžení vozovek, omezení rychlosti a odklonu vozidel těžších 6 tun 
na objízdné trasy. Co se týče protihluků na Spořilovské radiále, lze již aktivovat 
přepínání značek, aby se odlehčilo obyvatelům lokality od těžké nákladní dopravy. Na 
ulici Strakonické TSK doporučuje prozatím ponechat sníženou rychlost na 50 km/hod. 

• Předsednictvo komise vyjádřilo s navrhovanými opatřeními souhlasné stanovisko. 
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HZS 
• přislíbena pomoc hasičů v městské části Zbraslav. 

 
Náplavky 
• k dotazu ředitele MP HMP Ing. E. Šustera ke zpřístupnění náplavek již od víkendu se 

členové komise dohodli, že náplavky zůstanou prozatím pro veřejnost uzavřeny, 
Městská policie HMP bude oblasti nadále hlídat a nebude nikoho do uzavřené oblasti 
pouštět. Platí záměr otevření náplavek při průtoku 450 cm³/min. Na náplavkách není 
zprovozněno zasíťování. 

 
Policie ČR 
• bez připomínek. 

 
Těžké hrazení – ulice Za Elektrárnou 
• Ing. F. Ginzl informoval o plánované demontáži těžkého protipovodňového hrazení v ulici 

Za Elektrárnou. Městská část Praha 7 doposud zařízení oficiálně nepřevzala. „Sarkofág“ 
na umístění těžkého hrazení je poškozen, MČ doporučuje jej opravit a teprve následně 
do něj těžké hrazení uložit. Úkol pro Jiřího Vávru a Pavla Richtera je tento problém 
řešit s Prahou 7. 

• K dotazu předsedy komise na zadavatele nasmlouvané montáže hrazení Ing. M. Trnka 
uvedl, že aktuálně se touto záležitostí zabývá ředitel OMI MHMP Ing. J. Beránek. 
Komise bude informována o průběhu a postupu rekonstrukce. Hrazení rovněž 
nepřevzala městská část Praha – Velká Chuchle.  

• Předsednictvo komise uložilo úkol Ing. M. Trnkovi zajistit na pondělní jednání 
aktuální informaci a návrh řešení vzniklé situace. Je třeba vyspecifikovat, kde se 
nachází protipovodňové hrazení, co není dosud předáno městským částem, a to 
nejen za odbory OMI MHMP a BKR MHMP. Do povodňových plánů je nezbytné 
doplnit, při jaké výšce vody se hrazení montuje atd. 

 
Kampa 
• Marek Šmíd informoval komisi o demontáži protipovodňových bariér na Kampě, kterou 

provede Správa služeb HMP. Co se týče Hegertovy cihelny, bude ustavena pracovní 
podskupina a tato připraví o průběhu sanace zprávu. 

 
Deratizace 
• Ing. K. Čelikovská – městské části Praha 7, 1, 4, 5 – je třeba stanovit, kde bude 

prováděna pokládka návnad po opadnutí vody. 
 
Dezinsekce 
 Úhrada postřiků bude uplatňována v rámci státu, bude nutné napsat fakturaci na MHMP, 
nákup prostředků by měl být hrazen z rezervy na povodně. 
• Ing. Z. Javornická doplnila, že úhrada bude probíhat ze státní dotace. 

 
Oprava zdi pod Karlovým mostem + černé stavby 
• Ing. I. Jakoubková – cenová nabídka na opravu opukové zdi pod Karlovým mostem byla 

v pátek 14. 6. 2013 předána na SVM MHMP, v pondělí bude Ing. M. Trnkovi předložena 
objednávka k podpisu.  

• Předseda komise Jiří Vávra navrhl Ing. Jakoubkové zajistit pracovní schůzku ve složení: 
Jiří Vávra, Ing. Jakoubková, Ing. Melichar. 

• Stavební úřad městské části Praha 16 zahájí přednostně činnost v montovaných halách 
– prohlídka, vytyčení, zaměření hal, a dále zahájí řízení na odstranění staveb. Majitel se 
může odvolat, řízení může skončit u soudu. Lhůta na odstranění stavby může být určená 
i na krátkou dobu. 

 



4 

 
Kontaminovaný písek 
• K dotazu Ing. R. Košťála, Ph.D. o záměru naložení s kontaminovaným pískem Ing. D. 

Frantík v pondělí 17. 6. 2013 zjistí, jaké jsou možnosti nakládání s kontaminovaným 
pískem z hlediska zákona o odpadech. Komise navrhuje použít písek jako návoz na 
přehradu, srovnání Císařského ostrova atd. 

 
Stravování záchranných složek 
• Ing. M. Trnka informoval, že stravování pro armádu, vojsko, hasiče, policii je zajištěno 

ještě na pondělí 17. 6. 2013. Od úterý se bude přecházet do běžného režimu, vyjma 
armády ČR s tím, že Hradní stráž je soběstačná a stravování nepotřebuje. 

 
Zaplavená zařízení HMP 
• Ing. K. Čelikovská informovala, že jsou vytipovaná zařízení v rámci Středočeského kraje 

a v rámci Ústeckého kraje, které budou městem finančně podpořeny. 
• Ing. Z. Javornická uvedla, že HMP bylo osloveno Asociací krajů ČR o finanční podporu 

postiženým obcím. Požadavek asociace byl odmítnut, město bude spíše podporovat 
obce Svojšice a Odlochovice. Ing. Javornická dala komisi ke zvážení možnost finanční 
kompenzace pracovníkům hl. m. Prahy, kteří pomohli zaplaveným obcím.  

• Ing. M. Trnka informoval o návrhu odpovědi Asociaci krajů ČR se soupisem potřebných 
obcí.  

 
 
4. Různé 
 
• JUDr. P. Hájek rozdal členům komise informaci ÚOHS o veřejných zakázkách pro 

zadavatele v oblastech postižených povodní. 
 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 19:07 hod.  Příští jednání komise se uskuteční v pondělí dne       
17. 6. 2013 od 17:00 hod v zasedací místnosti Nová Rada, 1. patro, Mariánské nám. 2, 
Praha 1. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Schválil: předseda komise Jiří Vávra 
 
 
 
Schválil: místopředseda komise Ing. Pavel Richter 

 
 
 
Zapsala: Ladislava Šimková 
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